

## Contents

### *Architecture and Construction*

- Shakir Zainab Naji Shakir, Kim B.G.** Factors Affecting Labour Productivity in Construction Projects of Iraq..... 5
- Yves Ndayiragije, Saleh El Mawed** Introduction of National Construction Standards to Increase the Effectiveness of Construction Industry in Burundi ..... 10

### *Economic Sciences*

- Alcaini Amer** Modern Understanding of Factors and Structure of the Living Standard.. 15
- Kharitonovich A.V.** Analysis of Development Synchronicity of Investment Construction Sector..... 18
- Voronkova O.V.** Dynamics of Russia's Main Economic Indicators at the Time of the Pandemic..... 24

## Содержание

### *Архитектура и строительство*

- Шакир Зайнаб Наджи, Ким Б.Г.** Факторы, влияющие на производительность труда в строительных проектах Ирака ..... 5
- Ив Ндайирагидже, Салех Эль Мавед** К вопросу о необходимости внедрения национальных стандартов в строительной отрасли для повышения эффективности организации строительного производства в Бурунди..... 10

### *Экономические науки*

- Аль Каини Амер** Факторы и структура уровня жизни в современном понимании .. 15
- Харитонович А.В.** Анализ синхронности развития инвестиционно-строительного комплекса..... 18
- Воронкова О.В.** Динамика основных экономических показателей России в период пандемии..... 24